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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Азиз Барзани, ръководител на Търговския център на Испания в автономния иракски регион Кюрдистан, посети
БТПП и разговаря с председателя Цветан Симеонов. В срещата участва и Шабан Нахар Махмуд, изпълнителен
директор иракската компания В.Е.Р. Р. Нахар Махмуд представи дейността на компанията занимаваща се с
отглеждане на картофи и производство на картофен чипс. Компанията държи между 60 и 70% на отг... 

Глобалната икономика се забавя, което затруднява пълното възстановяване на пазарите на труда, според
публикуваното неотдавна издание "Световна заетост и социални перспективи: Тенденции 2025" на
Международната организация на труда. Това съобщи Българската търговско-промишлена палата (БТПП) в
последния брой на онлайн бюлетина си "Инфобизнес". През 2024 г. нивото на безработица остава стабилно - на
5... 

Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) има удоволствието да Ви покани на
пресконференция, на която ще бъдат представени приоритетите на организацията за 2025 година. Събитието ще
се проведе от 11:00 часа на 20 януари 2025 г. (понеделник) в пресклуб БТА. АОБР ще представи ключовите
инициативи на работодателските организации за подобряване на бизнес средата в България и насъ... 

Представители на Управителния съвет на Българската търговско-промишлена палата взеха активно участие в
събитие на тема "Икономически и търговски връзки между България и Гърция – перспективи за развитие след
присъединяването на България към договора за Шенген". Събитието се проведе в София и бе организирано от
Българо-гръцката търговско-промишлена камара. Сред участниците бяха видни представители ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:

Заглавие: Среща с иракски предприемач работещ в сферата на хранителната промишленост
Дата: 20.01.2025 09:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Глобалният дефицит на работни места
Дата: 20.01.2025 08:40
Медия: Economynews

Заглавие: Асоциация на индустриалния капитал в България: Покана
Дата: 20.01.2025 08:29
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Събитие на Българо-гръцката търговско-промишлена камара затвърди традиционно силните
двустранни икономически и търговски връзки
Дата: 20.01.2025 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.bcci.bg/news/20731
http://www.economynews.bg/%D0%B3%D0%BB%D0%BE%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B4%D0%B5%D1%84%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%BC%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B0-news115638.html
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/817540-asotsiatsiya-na-industrialniya-kapital-v-balgariya-pokana
https://www.bcci.bg/news/20732
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Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) ще представи приоритетите си за 2025 г.
АОБР ще представи ключовите инициативи на работодателските организации за подобряване на бизнес средата в
България и насърчаване на икономическия растеж. Участие в пресконференцията, която ще се състои от 11 часа
днес, ще вземат Васил Велев, председател на УС на Асоциацията на индустриалния капи... 

Според представители на гръцкия бизнес и политика сътрудничеството между двете страни е във
възход"Очакваме туризмът и търговският обмен между Гърция и България да нарасне с геометрична прогресия",
заяви Саввас Карафилидис, председател на Българо-гръцката търговско-промишлена камара, по време на
събитие в София на 18 януари. На среща, която се очертава да се превърне в ежегодна традиция, представи... 

Бюлетинът за абонати на "Капитал", който събира всички важни новини на едно мястоДнес 47-ият президент на
САЩ Доналд Тръмп се заклева, а в Давос започва най-големият световен икономически форум. Две събития, които
"Капитал" ще следи, защото решенията, които предстои да бъдат взети, ще се отразят и на България. А картината
тук не изглежда особено оптимистична. Предпазливото облекчение, с което голя... 

Световната банка понижи очакванията си за България от 3.1% на 2.8%Темата накратко Световната банка и МВФ
предупреждават за ефектите от протекционизма, който може да намали с 0.3 процентни пункта глобалния растеж.
САЩ регистрират силни резултати, движени от потребление, докато в еврозоната растежът остава по-слаб.
Развиващите се икономики са изправени пред най-лошите си дългосрочни перспективи от... 

Глобалната обща инфлация се очаква да се забави до 4,2% през 2025 г. и 3,5% през 2026 г., а най-големите
рискове са свързани с търговията, според ФондаМеждународният валутен фонд (МВФ), подобно на Световната
банка, прогнозира стабилизиране на растежа през тази и следващата година. И за 2025, и за 2026 г. Фондът
очаква световният икономически растеж да достигне средно 3,3% - под историческата стойн... 

Девет от десет американски компании, развиващи дейност в Европа, считат, че трансатлантическите
икономически отношения ще се влошат през следващите години, а основната причина за това са очакваните
политики на встъпващия в длъжност президент на САЩ Доналд Тръмп като налагането на мита, показва
публикувано в понеделник допитване, цитирано от Ройтерс. Американската търговска камара в Европейския съю...

Заглавие: Работодателите представят приоритетите си
Дата: 20.01.2025 08:09
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Приемът в Шенген ще увеличи търговията между България и Гърция
Дата: 19.01.2025 12:19
Медия: Капитал

Заглавие: Бизнес закуска: Слаб ръст на глобалната икономика; Давос 2025 и управлението на Тръмп започват
днес; Спорно назначение в МВР
Дата: 20.01.2025 06:00
Медия: Капитал

Заглавие: Слаб ръст на глобалната икономика тази година прогнозират международните институции
Дата: 19.01.2025 10:07
Медия: Капитал

Заглавие: МВФ очаква стабилизиране на световния икономически растеж на 3,3% през 2025 и 2026 г.
Дата: 17.01.2025 18:50
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Американските компании в Европа се опасяват от влошаване на отношенията с идването на Тръмп
Дата: 20.01.2025 08:53
Медия: Класа

https://www.bgnes.bg/rabotodatelite-predstavqt-prioritetite-si
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/ikonomika/2025/01/19/4731412_priemut_v_shengen_shte_uvelichi_turgoviiata_mejdu/
https://www.capital.bg/biznes-zakuska/2025/01/20/4731538_biznes_zakuska_slab_rust_na_globalnata_ikonomika_davos/
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sviat/2025/01/18/4731012_slab_rust_na_globalnata_ikonomika_tazi_godina/
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/407299-mvf-ochakva-stabilizirane-na-svetovniya-ikonomicheski-rastezh-na-33-prez-2025-i-2026-g
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/545943-%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%B2-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D1%81%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D0%B2%D0%BB%D0%BE%D1%88%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D1%81-%D0%B8%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%80%D1%8A%D0%BC%D0%BF


Наскоро Федералният резерв намали лихвените проценти за трети път от септември миналата година насамО
птимизъм цари в латиноамериканския бизнес сектор в Илинойс с второто идване на Доналд Тръмп в Белия дом,
съобщава Voice of America (VOA). "Като представител на латиноамериканския малък бизнес в Илинойс може да се
каже, че сме много оптимистично настроени, че ще се случи нещо добро в сектора. Ние ... 

В момента се работи активно по реализацията на Коридор 8. Неговото значение в настоящия геополитически
момент е огромно, заяви вицепремиерът и министър на транспорта и съобщенията Гроздан Караджов по време
на петото издание на Софийския икономически форум. "Най-доброто, което държавата може да направи за
бизнеса, е поне да не му пречи", каза Караджов в обръщението си към участниците във форума и о... 

Руската частна енергийна група "Лукойл" може да продаде най-голямата рафинерия в България за 1 млрд. долара
и да обяви кандидатите за нея в понеделник. Това твърди руската секция на "Дойче веле" в публикация под
заглавие "Лукойл" се прощава с Европа и продава поредния актив в ЕС", предаде ФОКУС. Публикувани са и нови
подробности, включително твърдения за интерес от български предприемачи. В сайта ... 

Руската частна енергийна група "Лукойл" може да продаде най-голямата рафинерия в България за 1 млрд. долара
и да обяви кандидатите за нея в понеделник. Това твърди руската секция на "Дойче веле" в публикация под
заглавие "Лукойл" се прощава с Европа и продава поредния актив в ЕС", предаде ФОКУС. Публикувани са и нови
подробности, включително твърдения за интерес от български предприемачи. В сайта ... 

Европейският съюз (ЕС) има нужда от развитие на иновациите. Около това мнение се обединиха политици и
посланици по време на Софийския икономически форум V, който е организиран от Делфийския икономически
форум и се провежда в София Хотел Балкан. Софийският икономически форум V е среща на високо ниво на най-
влиятелните български и международни политически, корпоративни и интелектуални лидери за спра... 

Петото издание на Софийския икономически форум се провежда днес в София. Събитието ще се състои в "София
Хотел Балкан" от 09:15 часа до 18:20 часа, става ясно от програмата, поместена на официалния сайт на форума.
Вниманието е насочено към стратегическите предизвикателства и възможности за България и Югоизточна
Европа, посочват от организаторите от Делфийския икономически форум, цитирани от БТА. Щ... 

Заглавие: Бизнес лидери в Илинойс уверени в подобрение на икономиката
Дата: 20.01.2025 06:22
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Караджов: Активно се работи по реализацията на Коридор 8
Дата: 20.01.2025 09:57
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: "Лукойл" обявява кандидатите за купувачи на рафинерията в България
Дата: 20.01.2025 09:39
Медия: Пирин press

Заглавие: "Лукойл" обявява кандидатите за купувачи на рафинерията в България, цената е $1 милиард
Дата: 20.01.2025 07:24
Медия: Класа

Заглавие: Политици и посланици на форум в София: ЕС има нужда от развитие на иновациите
Дата: 20.01.2025 11:28
Медия: Actualno.com

Заглавие: Ключови проекти от инфраструктура, кръгова икономика, технологии и енергетика обсъждат днес на
Софийския икономически форум
Дата: 20.01.2025 10:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Българският посланик в Бразилия Божидара Сърчаджиева участва в онлайн среща с гимназисти от
Варна, изучаващи португалски език

https://www.vesti.bg/sviat/biznes-lideri-v-ilinojs-uvereni-v-podobrenie-na-ikonomikata-6218286
https://eurocom.bg/2025/01/20/karadzhov-aktivno-se-raboti-po-realizatsiyata-na-koridor-8/
https://pirinpress.com/%D0%BB%D1%83%D0%BA%D0%BE%D0%B9%D0%BB-%D0%BE%D0%B1%D1%8F%D0%B2%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BA%D1%83%D0%BF/
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/item/545908-%D0%BB%D1%83%D0%BA%D0%BE%D0%B9%D0%BB-%D0%BE%D0%B1%D1%8F%D0%B2%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BA%D1%83%D0%BF%D1%83%D0%B2%D0%B0%D1%87%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F%2C-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B5-%241-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B0%D1%80%D0%B4
https://www.actualno.com/economy/politici-i-poslanici-na-forum-v-sofija-es-ima-nujda-ot-razvitie-na-inovaciite-news_2378740.html
https://3e-news.net/bg/a/view/58606/kluchovi-proekti-ot-infrastruktura-krygova-ikonomika-tehnologii-i-energetika-obsyjdat-dnes-na-sofijskija-ikonomicheski-forum
https://www.bta.bg/bg/bg-world/817522-balgarskiyat-poslanik-v-braziliya-bozhidara-sarchadzhieva-uchastva-v-onlayn-sres


Посланикът на България в Бразилия Божидара Сърчаджиева взе участие в онлайн среща с гимназисти и
преподаватели от ІV Езикова гимназия "Фредрик Жолио – Кюри" в град Варна. В срещата, която се състоя на 17
януари 2025 г., се включиха ученици от 9. и 12. клас, изучаващи португалски език като втори чужд език. След
приветствие от двете страни младежите споделиха с посланик Сърчаджиева, че заедно със св... 

Ролята на един министър е да помогне на идеите да оживеят. Това заяви министърът на транспорта и
съобщенията Гроздан Караджов по време на икономически форум в София. По думите му едно от най-значимите
събития за региона е членството в Шенген. За развитието на региона трябва транспортната, икономическа и
енергийна свързаност, а в това отношение има какво да се желае, подчерта той. Все пак се работ... 

Генералният консул на България в Лос Анджелис Бойко Христов се срещна с 16 иновативни израелски компании в
областта на науките за живота. Това съобщи българският дипломат във Фейсбук страницата си. Техните
новаторски технологии и продукти оформят бъдещето на здравеопазването и биотехнологиите, посочи Христов в
публикацията си. На събитието, организирано от Генералното консулство на Израел в Лос ... 

България е получила близо 32 млрд. лв. от европейските фондове. Най-много от тях са похарчени в София – 6,2
млрд. лв., като най-големите суми са изплатени по проекти, свързани с разширение на метрото в столицата.
Следват област Пловдив с 1,6 млрд. лв., където най-скъпите проекти са за водите, водоснабдителната и
канализационната мрежа, и област Бургас – обходния път на гр. Бургас и модернизация на... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

С 1 834 души нараства броят на регистрираните безработни през декември 2024 г. спрямо ноември същата
година. Регистрирани в Бюрата по труда в последния месец на миналата година са били 148 248, а процентът на
безработицата е 5,23. От Агенцията по заетостта посочват, че откакто се води статистика, за първи път броят на
регистрираните без работа в края на декември е под 150 000. Намерилите работа ... 

Държавата ни се нуждае от правителство, което да има финансова дисциплина и да е готово на реформи. Това
заяви бившият министър на икономиката Николай Василев дни след като вече имаме сформирано редовно
правителство между ГЕРБ, ИТН и БСП. Той подчерта, че е възможно страната ни да има икономическа и
финансова стабилност, тъй като ГЕРБ и ИТН са фискално консервативни. Освен това смята, че ДПС като ... 

Дата: 20.01.2025 09:36
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Министър Караджов оживява идеите за свързаност
Дата: 20.01.2025 11:16
Медия: News.bg

Заглавие: Генералният консул на България в Лос Анджелис се срещна с представители на израелски компании
в областта на науките за живота
Дата: 20.01.2025 11:57
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: България е получила близо 32 млрд. лв. от еврофондове, най много са похарчени в София
Дата: 20.01.2025 11:35
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Ръст на регистрираните безработни през декември
Дата: 18.01.2025 07:53
Медия: Класа

Заглавие: Държавата се нуждае от финансова дисциплина и реформи
Дата: 20.01.2025 10:47
Медия: Радио Пловдив

https://news.bg/economics/ministar-karadzhov-ozhivyava-ideite-za-svarzanost.html
https://www.bta.bg/bg/bg-world/817672-generalniyat-konsul-na-balgariya-v-los-andzhelis-se-sreshtna-s-predstaviteli-na-
https://kmeta.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B8%D0%BB%D0%B0-%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BE-32-%D0%BC%D0%BB%D1%80%D0%B4-%D0%BB%D0%B2-%D0%BE%D1%82-%D0%B5/
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE/item/545642-%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D0%B4%D0%B5%D0%BA%D0%B5%D0%BC%D0%B2%D1%80%D0%B8
https://bnr.bg/plovdiv/post/102103817/darjavata-se-nujdae-ot-finansova-disciplina-i-reformi


По думите му 6,5 млрд. данъци и осигуровки повече са събрани през 2024 г. Голямо е притеснението в сферата на
някои агенции в администрацията. Например тази за ядрено регулиране, откъдето излязоха на протест. Там,
инженери, наблюдаващи сигурността на АЕЦ "Козлодуй", се оказа, че получават около 1500 лева заплата. Има
много подобни недоволни, чиито заплати не са пипани с години. Хората може би ще д... 

Приемиершата Ралица Терзиева е завършила НАТФИЗ, но през последните 2 години завъртя успешен строителен
бизнесСъпругата на новия министър председател Росен Желязков Ралица, която упорито избягва публичността,
много отдавна не е заработвала и един лев заплата. Това не пречи на госпожа приемиершата, която, между
другото, е завършила НАТФИЗ, да е завидно богата. Само за последните 3 години тя е увели... 

Той провежда съвещание с железопътния сектор "Приоритет над приоритетите ми е безопасността на
движението на влакове. Естествено, предвид катастрофата в Локорско преди няколко дни и трагичния ѝ изход,
безопасността на движението по българските железници ще бъде мой първи приоритет, безопасността на
движението по пътищата - също". Това заяви вицепремиерът и министър на транспорта и съобщенията Гроз... 

Уязвими млади хора от 18 до 29 г. вкл. ще могат да подобрят възможностите си за включване на пазара на труда
чрез индивидуален подход, включващ обучение, консултиране, и стажуване в приемаща организация в друга
държава-членка на ЕС. Подкрепа ще бъде оказана на неактивни младежи, не участващи в образование или
обучение, без професионален опит и квалификация, продължително безработни, младежи с увре... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Посланикът на Република България за Република Конго Янко Йорданов разкри, че властите са изгонили хора,
които в продължение на 20 години са пребивавали незаконно в българското посолство. Посланикът на Република
България за Република Конго поясни, че през изминалите три години двустранното сътрудничество бележи
положително развитие, включващо: - Посещенията в София на министрите на горското стопанс... 

Бившата митническа шефка Елка Владова живее баровски в Доминикана. В тропическия рай тя е с цялото си
семейство и само от време на време някой от тях отскача до София, за да си нагледат тукашните владения,
обясняват запознати с битието на фамилията, пише "Уикенд". Милионерката Владова пък не спира да публикува в
социалните мрежи снимки от луксозното си ежедневие в карибския остров и от почивките н... 

Заглавие: Пламен Димитров пред Нова телевизия: Ръстът на заплатите трябва да е минимум 10%
Дата: 20.01.2025 10:22
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: 9 милиона струва новият хотел на Росен Желязков
Дата: 20.01.2025 11:21
Медия: МИГNews

Заглавие: Министър Гроздан Караджов: Трябва цялостна ревизия на НКЖИ и БДЖ
Дата: 20.01.2025 11:21
Медия: Днес+

Заглавие: Европейско финансиране за обучения и работа за младите хора
Дата: 20.01.2025 11:41
Медия: Информационна агенция Добруджа

Заглавие: 20 ГОДИНИ НАТРАПНИЦИ: Властите в Конго изгониха нелегалните "гости" от посолството ни
(СНИМКИ)
Дата: 18.01.2025 14:06
Медия: ПИК

Заглавие: Милионерката Елка Владова се скри в райски остров
Дата: 20.01.2025 11:05
Медия: ГлобусНюс

https://knsb-bg.org/index.php/2025/01/20/plamen-dimitrov-pred-nova-televiziya-rastat-na-zaplatite-tryabva-da-e-minimum-10/
https://www.mignews.info/rosen-zhelyazkov-vlozhil-9-mln-lv-v-butikov-hotel/
https://dnesplus.bg/bulgaria/ministar-grozdan-karadzhov-tryabva-tsyalostna-revizia-na-nkzhi-i-bdzh_1179763
https://dobrudjabg.com/novina/evropeisko-finansirane-za-obucheniq-i-rabota-za-mladite-hora/102302
https://pik.bg/20-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BF%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%B3%D0%BE-%D0%B8%D0%B7%D0%B3%D0%BE%D0%BD%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D0%BD%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BE%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8-news1264518.html
https://globusnews.net/%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B5%D0%BB%D0%BA%D0%B0-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D1%81%D0%BA%D1%80%D0%B8-%D0%B2-%D1%80%D0%B0/


Държавата ни се нуждае от правителство, което да има финансова дисциплина и да е готово на реформи. Това
заяви бившият министър на икономиката Николай Василев дни след като вече имаме сформирано редовно
правителство между ГЕРБ, ИТН и БСП. Той подчерта, че е възможно страната ни да има икономическа и
финансова стабилност, тъй като ГЕРБ и ИТН са фискално консервативни. Освен това смята, че ДПС като ... 

Това е най-голямата ПР измама в Турция Любовта на Серенай Саръкая с певеца Мерт Демир се оказа менте.
Двамата не били гаджета, а асмо се престрували на такива по съвет на пиарката Айше Баръм. Истината лъсна
покрай съдебно дело, което държавното обвинение заведе срещу специалистката по връзки с обществеността.
Хитрата дебелана събирала огромни суми от знаменитости, за да им прави реклама с лъжливи ... 

Той провежда съвещание с железопътния сектор "Приоритет над приоритетите ми е безопасността на
движението на влакове. Естествено, предвид катастрофата в Локорско преди няколко дни и трагичния ѝ изход,
безопасността на движението по българските железници ще бъде мой първи приоритет, безопасността на
движението по пътищата - също". Това заяви вицепремиерът и министър на транспорта и съобщенията Гро... 

"Новото правителство не е класическа политическа коалиция, а това е споразумение за изпълнение на
определени управленски действия. Правителството на Росен Желязков е по-скоро програмно, а не коалиционно
правителство." Това заяви зам.-председателят на БСП и ръководител на Делегацията на българските социалисти
в ЕП Кристиан Вигенин пред БТВ. Той уточни, че се очаква програмата за управление. "В спор... 

Компаниите не са просто машини за печалби; те могат да създават обществено полезни каузи и да сформират
общности, които правят живота на хората по-добър. Всяка година Forbes Business Awards награждава такива
компании, които активно се занимават със социално отговорна дейност; или които впечатляват служителите си с
добрите условия на работа и баланса между личен живот и кариера. През 2024 г. отличи... 

Кръчмите драстично надуха сметките при лек ръст в цените на храни и напитки, но пак пълни Пандемията,
последвалата я енергийна криза и висока инфлация объркаха представите на много хора за цените и тяхното
нарастване. Мнозина смятат, че една или друга стока или услуга в момента е двойно или дори тройно по-скъпа,
отколкото е била в края на 2019 г. Но данните на НСИ показват, че сумарната инфлация о... 

Заглавие: Държавата се нуждае от финансова дисциплина и реформи
Дата: 20.01.2025 10:47
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Спечелиха 5 млн. с измама
Дата: 20.01.2025 10:43
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Министър Гроздан Караджов: Трябва цялостна ревизия на НКЖИ и БДЖ
Дата: 20.01.2025 10:13
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Кристиан Вигенин: Правителството не е класическа политическа коалиция, а по-скоро програмно
управление
Дата: 20.01.2025 11:35
Медия: Лентата

Заглавие: Може ли компанията ви да направи България по-добро място?
Дата: 20.01.2025 10:33
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Кръчмите драстично надуха сметките при лек ръст в цените на храни и напитки, но пак пълни
Дата: 20.01.2025 10:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Кремен Георгиев: Януари сметките за парно ще са с 18% по-високи от декември
Дата: 20.01.2025 11:37

https://bnr.bg/post/102103817/darjavata-se-nujdae-ot-finansova-disciplina-i-reformi
https://www.flagman.bg/article/340845
https://tribune.bg/bg/politika/ministar-grozdan-karadzhov-try/
https://www.lentata.com/kristian-vigenin-pravitelstvoto-ne-e-klasicheska-politicheska-koaliciya-a-po-skoro-programno-upravlenie
https://forbesbulgaria.com/2025/01/16/mozhe-li-kompaniyata-vi-da-napravi-balgariya-po-dobro-myasto/
https://www.flashnews.bg/krachmite-drastichno-naduha-smetkite-pri-lek-rast-v-tsenite-na-hrani-i-napitki-no-pak-palni/
https://novini.site/%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D1%8F%D0%BD%D1%83%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%BC%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%B0/


За януари сметките за парно и топла вода ще се по-високи. Теоретично с с около 24%, реално с около 18%, каза
Кремен Георгиев, бивш изпълнителен директор на Топлофикация София и председател на Асоциацията на
топлофикационните дружества, в интервю пред БНР. В предаването "Хоризонт до обед" той обясни, че към
момента, остават още десетина дни до края на януари, средната температура е -0,7 градуса по... 

"Строителните фирми" на Шиши и Баце, които прибраха преди 5 години по схемата "Инхаус" 2 милиарда аванс от
държавата за строителството на АМ Хемус и ги изнесоха кеш в чували за хотели в Дубай и Велинград, сега искат
още 2 милиарда, за да почнат да строят, а няма и един сантиметър положен асфалт! Както казах тогава, първите
милиарди ги откраднаха за хотели и лъскав живот по Дубай и Монако за Шиши и... 

Фокус "гражданско общество" през призмата на политическата обстановка в България – очаквания, реалности и
възможни перспективи с излъчването на редовно Правителство. По тези теми разговаряме с д-р Благовест
Върбаков. Здравейте, д-р Върбаков! С първото си интервю за нашата медия от 26 декември миналата година
направихте силен и обстоен анализ на геополитическата и вътрешнополитическата обстановка. ... 

Доналд Тръмп ще положи клетва като президент на САЩ днес, с което ще започне втория си, непоследователен
мандат, и ще завърши едно от най-изумителните политически завръщания в американската история. Денят на
встъпването в длъжност по традиция е посветен предимно на пищност и церемониалност. Един президент
напуска Белия дом, а друг се настанява в него. Но републиканецът Тръмп също така обеща да под... 

8 българи са потвърдили присъствието си на церемонията по встъпването в длъжност на президента Доналд
Тръмп в понеделник чрез листата на Българския Конгрес на САЩ - американска неправителствена организация,
която е получила от Камарата на представителите в Конгреса на САЩ ограничен брой покани за събитието,
предава 24 часа. В списъка са доц. Георги Николов - ръководител на катедра "Регионално разв... 

През последните месеци дронове бяха забелязани и в близост до американската военновъздушна база в
РамщайнГ ерманските власти разследват повтарящи се полети на дронове над военни обекти в провинция
Бавария, което породи спекулации, че държавата от НАТО е руска мишена за наблюдение. Защо това е
притеснително Обвиненията, че Русия е изпратила безпилотни летателни апарати в страна от НАТО по време н... 

Медия: Novini.site

Заглавие: 6 милиарда кеш по схемата "инхаус" за несъществуващата АМ Хемус за Ново начало на Шейх Шиши и
обръчите му от фирми
Дата: 20.01.2025 11:21
Медия: Би Нюз

Заглавие: Д-р Благовест Върбаков: Правителство на Желязков ще има бъдеще, ако не разчита на популизма
Дата: 20.01.2025 10:58
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Президентът Тръмп поема САЩ
Дата: 20.01.2025 07:34
Медия: Gustomedia

Заглавие: Кои българи ще присъстват на инаугурацията на Тръмп
Дата: 20.01.2025 09:48
Медия: Днес+

Заглавие: Дронове над военни обекти в Бавария: Руска шпионска операция
Дата: 19.01.2025 11:36
Медия: Vesti.bg

https://bnews.bg/6-miliarda-kesh-po-shemata-inhaus-za-nesasthestvuvasthata-am-hemus-za-novo-nachalo-na-shejh-shishi-i-obrachite-mu-ot-firmi/
https://tribune.bg/bg/mneniq/d-r-blagovest-varbakov-pravite/
https://gustomedia.bg/articles/prezidentut-trump-poema-sasht-20-01-2025
https://dnesplus.bg/es-i-svyat/koi-balgari-shte-prisastvat-na-inauguratsiyata-na-tramp_1179746
https://www.vesti.bg/sviat/tazi-dyrzhavata-ot-nato-e-ruska-mishena-za-nabliudenie-6218201
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